

شركة زيد المالكي وعبدالله الحضريتي للمحاماة. Zaid Almalki & Abdullah Alhdriti Law Firm



Profile

الملف التعريفي





من نحن؟

شركة زيد المالكي وعبدالله الحضريتي للمحامـاة (MH Partners) هي شركة تضامنيـة مهنَّيـة مرخصـة بمزاولـة أَلنشـاط مـن وزارة العـدل والهيئـةً السعودية للمحاميـن ووزارة التجـارة, تأسسـت (MH Partners) بنـاءً علـي خبرات متراكمـة تتجـاوز العشـرة أعـوام ,وتقـدم (MH Partners) لعملائهـا جميع الخدمات القانونيـة بمسـتوى عـال مـن الجـودة ووفـق أعلـى المعاييـر المهنية, لتكون (MH Partners) عوناً لعُملائها على تخطى جميع العقبات القانونيــة التــى تواجعهــم أو الوقايــة منهــا.

who are we? උදිය

We are MH Partners for Law Firm owned by Zaid Al-Maliki and Abdullah Al-Hadrati. It is a professional joint venture company licensed and approved by the Ministry of Justice, the Saudi Bar Association and

Ministry of Commerce. Our company was established based on accumulated experiences that It exceeds ten years and provides its clients with all legal services at a high level of quality and according to the highest Professional standards. We aim to help our clients to overcome all legal obstacles that may face them or prevention of them.



رسالتنا :

تتمثل رسالة (MH Partners) في أن تتفوق على توقعات عملائها عبر توفير ما يحتاجونه من خدمات قانونية.

Our message:

We look forward to being the most trusted and secure partner for all our clients in everything related to legal services and support.



أهدافنا:

نهدف في (MH Partners) إلى تحسين تجربة العميل لتكون نموذجاً يحتذى به على مستوى إقليم الشرق الأوسط وذلك بالتعاون مع شركات المحاماة الأجنبية التي تهدف لذات الهدف لتحقيقه في إقليمها الخاص.

Our goals:

We aim in our organization to improve the customer experience to be a role model in the Middle East region in cooperation with foreign law firms that aim for the same goal to achieve in their own territory.



قيمنا:

الأمانة والصدق والالتزام والإتقان والإنجاز والخصوصية والشفافية.

Our value:

our values are often reflected in positives we are involved in, such as honesty, commitment, mastery, achievement and privacy.



رؤيتنا :

تتمثل رؤية (MH Partners) في أن تكون الشريك الأكثر ثقة وأماناً لكافة عملائها في كل ما يتعلق بالخدمات القانونية والمساندة.

Our vision:

We look forward to being the most trusted and secure partner for all our clients in everything related to legal services and support.

الخدمات القانونية التي تقدمها (MH Partners) : The legal services we provide are:



خدمات التمثيل القضائي والتحكيم Judicial representation and arbitration services



التمثيل في المفاوضات Representation in the negotiations



خدمات السوق المالية **Financial Market Services**



خدمات الملكية الفكرية Intellectual property services.



خدمات الاستشارات القانونية **Legal Consultation Services**



الخدمات القانونية المتعلقة بالضرائب وألتأمين Legal services related to taxes and insurance



نظام العمل **Labor Law**





خدمات الشركات **Corporate Services**



التركات والأوقاف والوصايا Legacies, Endowments

and Wills





ثالثاً: خدمات التمثيل القضائي والتحكيم:

تقدم (MH Partners) لعملائها خدمة التمثيل أمام كافةُ الجهات القضائية وشبه القضائية في المَّملكةُ العربية السعودية مستعينة في ذلكُ يعرآقتها في هذاً ٱلمجال, كُماً وتقدم (MH Partners) لعملائهاً كافة الخدمات المتعلقة بالتحكيم وذلك عير عدة صور مرنـة كالاتفـاق علـى الترافـع فـى كل مـا يخـص العميل بعقد دوري أو لكُّل قضية علَّى حدة. ا

Third, Judicial representation and arbitration services:

We are ready to provide representation before all judicial and semi-judicial authorities in the Kingdom of Saudi Arabia.

Relying on our heritage in this field, we also provide our clients with all services related to arbitration.

through several flexible forms, such as agreeing to plead in all matters relating to the client with a periodic contract or for each case separately.

ثانياً: التمثيل في المفاوضات:

تقدم (MH Partners) لعملائها خدمة التمثيل في المفاوضات ومراحل ما قبل النزاع, وتتمتز (MH Partners) بإنهاء الكثير من النزاعات قبل وصولها إلى المحاكم عن طريق الوساطة والصلح (الوسائل البديلة).

Second, Representation in the negotiations:

We work hard for its clients as we provide representation service in negotiations and pre-conflict stages, and is characterized by ending many disputes before they reach the courts through mediation and conciliation (Alternative dispute resolution- ADR).





أولاً: خدمات السوق المالية: ۗ

تقدم (MH Partners) لعملائها الدراسات اللازمـة والمشُورة القانونية بشأن جميع الخدمات التي تُعد مُتطلباً مِّن هبئَة السُوق الماليَّة بالمملكة العَّريبة السعودية كدراسة نشرات الإصدار والطرح العثام والموافِّقـّة عليها, وتقديم المشّورة القانونيّة بشأنُ صْفِقَاتِ الاندُماجِ أَوِ الْاسْتِحِواذْ. واعدادُ الآلباتُ والاستشبارات اللازمية لالتنام الشبركات المساهمة بقواعيد حوكمية الشيركات وأعيادة هيكلتها.

First, Financial Market Services:

Our organization prepares and provides the necessary studies and legal advice to our clients regarding all services that are required by the authority of the financial market in the Kingdom of Saudi Arabia, such as studying and approving prospectuses and public offerings, and providing legal advice that

concerning merger or acquisition deals, and preparing the necessary mechanisms and consultations for joint

سادساً: خدمات الملكية الفكرية:

تقدم (MH Partners) لعملائها كافة الخدمات المتعلقة بأنظمة الملكبة الفكرية كالعلامات التجارية وبراءات الاختراع وحماية المصنفات بأنواعها، والتمثيل القانوني في الاحراءات والقضايا المتعلقة بها.

Sixth, Intellectual property services:

We provide all services related to intellectual property systems such as trademarks and patents > Also, the protection of workbooks of all kinds, and legal representation in the procedures and issues related to them.





<u>خامساً: خدمات الاستشارات القانونية :</u>

تقدم (MH Partners) لعملائها خدمة الاستشارات القانونية بشتى صورها كدراسة العقود أو تحديد الالتزامَّاتُ والحَقِّوقُ أو توضِّح المراكِزُ القَّانونيَّةُ, وتقيدم هنذه الاستشارات بعيدة صور مرنية يمكين لُلعميلُ اختيار ما بناسبَه منْها كالاتفَّاق عُلى تُقديمً الاستُشاراتُ بِعُقَـدُ دورِي أو لـكل استشارَة على حـدّةً.

Fifth, Legal Consultation Services:

We are able to provide the best legal consultancy services in all its forms, such as studying contracts, defining obligations, rights and to clarify the legal centers. We also provide these consultations in several flexible ways that the client can choose what suits him, such as agreeing to Providing consultations with a periodic contract or for each consultation separately.

رابعاً: الخدمات القانونية المتعلقة بالضرائب والتأمين:

تقدم (MH Partners) لعملائها كافة الخدمات القانونية المتعلقة بالضرائب والتأمين عبر فريق عمل متخصص في هذا

Fourth, Legal services related to taxes and insurance:

We provide our clients with all legal services related to taxes and insurance through a teamwork specialized in this field.





تاسعاً: نظام العمل:

تقدم (MH Partners) لعملائها كافة الخدمات المتعلقة بنظام العمل والتمثيل القانوني في الإجراءات والقضايـا المتعلقـة بـه, كمَّا أنَّ (MH Partners) حاصلـة علـي ترخيـُص اعتمـاد لُوائح تنظيم العمل من وزارةً المُوّاردُ البشرية ۗ والتنمية الاحتماعية.

Ninth: Labor Law:

We provide our clients with all services related to the work system and legal representation in procedures and cases. We also have a license as Adoption of work organization regulations from the Ministry of Human Resources and Development social.

ثامناً: خدمات الشركات:

تقدم (MH Partners) لعملائها كافة الخدمات المتعلقية بتأسيس الشركيات وتعديل عقودها والتصفية، والتمثيل القانوني في الإجراءات والقضايا الناشئة Laic

Eighth: Corporate Services:

We provide all services related to the establishment of companies, amendment of their contracts Such as closing a business, end-forcing contracts and protecting investors, and legal representation in Procedures and issues arising from it





سابعاً : التركات والأوقاف والوصايا :

تقدم (MH Partners) لعملائها كافة الخدمات <u>المتعلقـة</u> بالتـركات وقسـمتها وحراسـتها والأوقاف ونظارتها والوصايا، والتمثيل القانوني فِّي الاحراءات والقضّابًا المتعلِّقية بهَّا, كمَّا أَنَّ (MH Partners) معتمدة لـدي مركـز الإسـناد والتصفيـة (إنفـاذ) لتصفيـة الأمـوالُ المُشـتركة.

Seventh: Legacies, Endowments and Wills:

We provide all services related to inheritance, its division, custodianship. endowments, quardianship, wills, and legal representation in the procedures and issues related to them, and we are an accredited company with the Entrustment and liquidation Center (Infath). to liquidate joint funds.









Email: info@mhc-lawyers.com



Tel: 920003429

هاتف: 920003429



info@mhc-lawyers.com : البريد الإلكترونى



